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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hungarikum marad-e a lovasturizmus?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Kolber István regionális fejlesztésért és felzárkóztatásért felelős tárca nélküli
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Szakértők egybehangzó véleménye alapján ma az idegenforgalmi piacon az exkluzív termékeknek
van kereslete . Szintén szakértők véleménye, hogy a magyarországi lovasturizmust magyar
lófajtákkal kell megoldani, hiszen a lovasturizmus kiválóan tudja segíteni a lótenyésztés ügyét,
valamint a kapcsolódó szolgáltatásokon keresztül a vidékfejlesztés egyik eszköze . Ezeken
túlmenően a hagyományos lófajták használata az idegenforgalomban elősegíti a pótolhatatlan
genetikai értékek és történelmi lovas hagyományok megőrzését .

Ennek megfelelően kérdésem az, hogy hungarikum marad-e a lovasturizmus? A hagyományos
lófajták szerepének erősítését hogyan, milyen támogatásokkal kívánja megoldani a Kormány?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . január 31 .

ÉI,-kezetr .
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